

Australian Vanadium 公司在钒项目上取得了重大的研究成果

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 在实现其位于西澳州加巴尼塔的澳大利亚钒项目的研究里程碑方面取得了重大进展。

这些里程碑与合作研究中心项目（CRC-P）有关，该项目名为“生产 99.95%纯五氧化二钒和钒电解质”。

钒项目开发可行性研究

2020 年 2 月，澳大利亚联邦政府通过竞争性奖励程序向 AVL 授予了\$125 万元的 CRC-P 补助金。

这是一个价值\$490 万元的项目的一部分，以补充 AVL 100%拥有的 Australian Vanadium 项目开发的可行性工作。

截至 2021 年 2 月底，AVL 已收到\$823370 元的补助金。

合作伙伴和实物 AVL 支出报告于 2020 年 12 月 31 日，预测至 2021 年 3 月 31 日的合作伙伴和实物 AVL 支出为\$2042461 元。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium achieves significant research milestones for vanadium project

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has made significant progress in achieving research milestones for its Australian Vanadium Project in Gabanintha, WA.

The milestones are related to the Co-operative Research Centre Project (CRC-P) entitled 'Production of 99.95% Pure Vanadium Pentoxide and Vanadium Electrolytes'.

Feasibility work to develop vanadium project

In February 2020, AVL was awarded a CRC-P grant of \$1.25 million by the Australian Federal Government through a competitive award process.

This formed part of a \$4.9 million project to complement feasibility work focusing on the development of AVL's 100% owned Australian Vanadium Project.

Up to the end of February 2021, AVL has received \$823,370 in grant payments.

Partner and in-kind AVL expenditures reported to 31 December 2020 and as forecast to 31 March 2021 are \$2,042,461.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China